
Skupščina Luke Ko
napoveduje današi
Matičevo slovo
Revizorji in nadzorniki najemanje IPS tolmačij
najemanje delovne sile, in ne najemanje storite
lahko izkaže za nezakonito

per
ije

o kot
- kar se
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Pričakovano. Tako bi z eno
besedo opisali včerajšnjo iz-
redno skupščino Luke Ko-
per, kije znova potekala v
znamenju obkladanja z za-
soljenimi besedami med za-
govorniki in nasprotniki
uprave Dragomirja Matica.
Ta bi lahko bila odstavljena
že na današnji seji nadzorne-
ga sveta, gre razbrati iz vče-
rajšnjih besed nadzornikov.

»Sistem najemanja izvajalcev
pristaniških storitev (IPS) je
nezakonit. Nadzorni svet raz-
polaga s pravnim mnenjem, ki
to potrjuje. Obravnavali ga bo-
mo na jutrišnji seji,« je na vče-
rajšnji skupščini povedal Uroš
Ilič, član nadzornega sveta Lu-
ke Koper. Poznavalci povedano
razumejo kot napoved odstavi-
tve uprave na današnji seji nad-
zornega sveta.

Kaj je pokazala
revizija?
Predsednikuprave Dragomir Ma-
tičje na skupščini še enkrat dejal,
daje najemanje IPS zakonito in ni
v nasprotju s pravili trga dela. Do-
dal je, da so se sami lotevali reše-
vanja te problematike in zavrača-
jo kritike, Id jih razlaga kot neu-
temeljeno orodje za rušenje svo-
je uprave. Med drugimje tudi de-

jal, da izredna revizija ni odkrila
nezakonitosti. Dušan Hartman iz
revizijske hiše PwC je ob predsta-
vitvi izsledkov revizije Matica po-
pravil in poudaril, da naloga PwC
ni ugotavljanje nezakonitosti. »To
bodo ugotavljali drugi organi,« je
izjavil Hartman, izredno revizijo
pa je strnil v naslednjih pet točk:

PwC od uprave ni dobil strate-
škega dokumenta s kritično ana-
lizo poslovanjaz IPS. Preverjanje
skladnosti z zakonom o trgu dela.
Revizija obravnava ugotovitve in-
špektorata za delo 2016, Id je pro-
učeval, ali gre za najemanje de-
lovne sile ali za opravljanje stori-
tev. Ugotovljeno je bilo, da gre za
najemanje delovne sile, kar po-
meni obstoj sistemsldh tveganj.
Skladnost s predpisi o varnos-
ti in zdravju pri delu - tudi tu so
citirali odločbo inšpektorata, Id
je proučeval, ali ima Luka Koper
sistem preverjanja pri IPS. Ugo-
tovljeno je bilo, da ne preverja-
jo usposobljenosti za delo zapo-
slenih pri IPS. Spet opozarjajo na
tveganja. Obravnava protikorup-
cijske zakonodaje in skladnosti
poslovanja z njo. Pri tej točkije bi-
lo ugotovljeno, da si uprava ni pri-
držala pravice do možnosti pre-
gledovanjalPS. S takimi pregledi
bi lahko zmanjšali tveganja za ko-
rupcijo. Ugotavljanje skladnosti s
pravili javnega naročanja pri IPS .
Revizija ni dala jasnega odgovo-
ra, ali je Luka Koper zavezana k

javnemu naročanju.

Glavina: Veliki
dobički ob
vprašljivem
poslovanju so
vprašljivi
Predsednica uprave SDH Lidia
Glavina je poudarila, daje zako-
nitost poslovanja v vseh družbah
na prvem mestu. »Že leta opozar-
jamo, daje poslovanje z IPS pro-
blem. Uprava nas ob pomanjka-
nju argumentov vedno diskredi-
tira. Na tem področju so ugoto-
vljene nezakonitosti. Furs oce-
njuje, da ravnanj ni mogoče za-
jeziti z nadzori, ampak daje pot-
rebna sistemska ureditev. Veliki
dobički z vprašljivim spoštova-
njem zakonitosti so tudi vprašlji-
vi,« je povedala Glavina.

Antolovič.Ob
primernem nadzoru
smrtne nesreče ne bi
bilo
Predsednik nadzornega sveta ka-
pitan Rado Antolovič je opozoril,
da seje v Luki Koper letos zgodi-
la smrtna nesreča. »Če bi bil bolj-
ši kontroling, bi ta človek danes
živel. Nisem slišal še nobenih
odgovornosti ne odgovorov od
uprave o tem dogodku. Ta smr-
tna nesreča se ne bi smela zgodi-
ti. Pa seje, ker ni bil usklajen kon-
troling delavcev IPS.« Ilič ob tem
dodaja, daje »poskus uprave, da
se izogne odgovoru na vpraša-

nje, kateri kontrolni mehanizem
je sploh deloval pri smrti delav-
ca, neprimeren«.

Po vseh teh obtožbah upra-
ve je kljub Matičevemu pozivu
delničarjem h glasovanju proti
nezaupnici upravi 99 odstotkov
na skupščini navzočega kapita-
la nezaupnico podprlo.

Višji prejemki
nadzornikov, nov
revizor
Delničarji so prav tako z veli-
ko večino potrdili predlog za-
menjave revizorja. Namesto
KPMG je za poslovna leta 2017,
2018 in 2019 izbrana revizijska
hiša BDO Revizija. Kot razlog
zamenjave revizorja je v sklicu
skupščine navedeno prepreče-
vanje morebitnih konfliktov in-
teresov, ker KPMG za Luko Ko-
per izvaja tudi druge storitve.
Potrjen je bil tudi predlog dvi-
ga plačila za opravljanje funk-
cije člana nadzornega sveta z
zdajšnjih 13 na 15 tisoč evrov.
Člani na posamično sejo prej-
mejo še 275 evrov bruto.

Skupščina, kije potekala v
času trgovanja na ljubljanski
borzi, na ceno delnice ni vpli-
vala. Ob skromnem trgovanju
je delnica dan sklenila 0,3 od-
stotka pod sredinim zaključ-
nim tečajem.
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